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מזכירות החברה  

 1 עמוד

 פרוטוקול 

 , לשכה ראשית ירושלים 21/4ישיבת ועדת גיוס משאבים וקשרי חוץ מס' 

 21/06/2021שני, י"א תמוז תשפ"א,   יום

 חברים:
 יו"ר הוועדה  -ארנן פלמן 

 אמיר  שניידר (נכח חלקית דרך הזום) -סגן יו"ר דירקטוריון 

 דראל; דוד פרץ (דרך הזום ); אילאיל קרן -עו"ד מיכל סיבלמאוריסיו בלטר; 

 משתתפים:

שריאל גון (נכח דרך הזום ); מוריה גילברט; נסיה גלבר; רוני ויניקוב; עו"ד שושי טרגין; אלי כהן;  
 אילה כהן; אריאל סטוצינסקי; גלי סיטון; אורן רובינסון; עו"ד נטלי  שולצמן 

 סדר יום:

 .1 אישור פרוטוקולי ישיבות קודמות
ניהול התביעה נגד חמאס והשלכותיה  -אישור תב"ר נוסף לחטיבה לגיוס משאבים  2. 
פתיחת לשכות קק"ל  -אישור תב"ר נוסף לחטיבה לגיוס משאבים  3. 

 תמצית דיון והחלטות: 

 .1 אישור פרוטוקולי ישיבות קודמות

 עיקרי הדיון:

יו"ר הועדה, ארנן פלמן  ביקש לערוך הצבעה לאישור הפרוטוקולים של שלוש הישיבות הקודמות  
3.2.21 ,11.2.21 ,18.1.21  ( 

 21040401/4החלטה מס' 

 .11.2.21, 3.2.21, 18.1.21הוועדה מאשרת את שלושת הפרוטוקולים מישיבותיה שהתקיימו במועדים: 

 הצבעה:
 )5רוב (-בעד

 1 -נמנעים
 אושר ברוב קולות 

 .2 ניהול התביעה נגד חמאס והשלכותיה -אישור תב"ר נוסף לחטיבה לגיוס משאבים 

 עיקרי הדיון:

רוני ויניקוב מבקש מעו"ד שושי טרגין לעדכן בנושא התביעה בארה"ב.  

עו"ד שושי טרגין ציינה כי בעקבות הטרור בעוטף עזה ולאחר החלטת דירקטוריון להציב את העוטף  
כיעד מרכזי לסיוע, הוחלט להגיש תביעה נגד קרן צדקה שפועלת בארה"ב ומסייעת בעקיפין לטרור. בית  

את התביעה של קק''ל על הסף בטענה שלא נמצא קשר נסיבתי בין גיוס כספים   המפשט בארה"ב דחה
 בארה"ב לבין טרור בעזה.  

לאחרונה הוגש הליך "עיון מחדש"  וכרגע ממתינים להחלטה. אם השופט יפסוק נגד יישקל להגיש  
 ערעור.  

 מיליון דולר. -ארנן פלמן ציין כי הושקע בהליך הזה כ

דולר. הסיכום עם עו"ד הוא שבמידה ויוחלט להגיש ערעור  750,000 ה כי הושקעו עו"ד שושי טרגין השיב
 זה יהיה במסגרת המיליון דולר ולא תוגש בקשה לתוספת תקציב. 
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 מזכירות החברה 
  

רוני ויניקוב ציין כי בכדי לעמוד בניהול ההוצאות וגם ע"מ לגייס כסף לקהילות שנפגעו אנו מקימי ם 
בארה"ב קרן לגיוס כספים. פניית קק''ל בעבר לשותפות עם

 

   

 

  

   

 2 עמוד
 

 JNF USA   .בניהול התביעה נענתה בשלילה 
 

רוני ויניקוב הוסיף כי אושר תב"ר בסך 5 מלש"ח. תוך כדי היערכות לפתיחת הקרן, התגלו צרכים  
נוספים, המחייבים תקציב נוסף, מעבר לתב"ר המקורי על סך 5 מלש"ח. מבקשים אישור לשני הדברים  

הבאים:  
1.  הגדלת התב"ר ל-8 מיליון ₪  

Stand Tall with Israel  ל- Green Again Fund.   -2. שינוי שם הקרן מ
 

השם החדש הומלץ ע"י אנשי מקצוע בתחום יחסי הציבור והוא פנו י 
עו"ד מיכל סיבל דראל ציינה כי השם מוצלח. ביקשה לקבל תכנית עסקית מפורטת בשל הגדלת התב"ר  

שכמעט הוכפל. רוני ויניקוב השיב כי זו אותה תכנית רק בכספי הקמפיין יש הגדלת תקציב.  
ארנן פלמן ציין כי הדבר יידון ביום העיון הקרוב. יש לעבור עוד ועדת כספי ם.  

 
אלי כהן: מבקש להגיד תודה לחברי הועדה שנענו לבקשת ההתכנסות במהירות  הבזק.  

 
 
 
 
 

 Green Again Fund  -רוני ויניקוב ביקש לאשר רק את השם ל
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  Green Again -הוועדה הדירקטוריונית לגיוס משאבים מאשרת את שינוי שם הקרן שיהיה מעתה 
Fund  .ואת המשך פעילויות הרישום 

 

 

    
  

 
 הצבעה:

 אושר פה אחד
 

    

 

 
  

   
 .3 פתיחת לשכות קק"ל -נוסף לחטיבה לגיוס משאבים  אישור תב"ר

  

 עיקרי הדיון:
  

 

   

רוני ויניקוב ביקש לברך את מנהל אגף ההתרמה הנבחר, שריאל גון ולהציג את הנושא של פתיחת  
 הלשכות החדשות בחו"ל.  

 
 לעניין פתיחת הלשכות החדשות, להלן דברי ההסבר כפי שהוגשו לחברי הוועדה טרום הישיבה:  

אושר תקציב   2021בפברואר  3בישיבת הוועדה הדירקטוריונית לגיוס משאבים שהתקיימה בתאריך 
מיליון ש"ח, תקציב תומך כניסה לשווקים חדשים באזור של מזרח   1.5(תב"ר) הראשוני בסך כולל של 

אירופה ומדינות ברית המועצות לשעבר ופתיחת שלוש לשכות: בבודפשט שבהונגריה, במוסקבה  
 שברוסיה ובקייב שבאוקראינה. 

 
החטיבה לגיוס משאבים את בקשתה לתקציב על    בתב''ר המקורי, כפי שאושר בוועדה דאז, התאימה

מלש''ח לפתיחת הלשכות החדשות למסגרת התקציב שהוגדרה. בעצם גם בנושא זה, צפינו כי   1.5סך 
דרישת התקציב הראשוני להקמת הלשכות החדשות במדינות, בהן מעולם לא התקיימה פעילות  

 מסודרת של קק''ל, מחייבת הקצאת משאבים גדולים יותר.  
 

 הערכות ותקציב ראשוני לפתיחת לשכות חדשות והכניסה למרחבים חדשים באופן ממוסד ושיטתי  
 

 



     

 

  
 

01/11/2021 
 

 תאריך: 
 

   

       
 

14:18 
 

 שעה:
 

   

       

        
   

 מזכירות החברה 
  

דורשת משאבים מוגברים ואלו היו בבסיס התוכניות והפעילויות הנדרשות לכניסה לשווקים חדשים  
אלו: מדובר בפעולה מתמשכת של תהליכי הקמה, רישום הארגונים המקומיים עפ"י הדין המקומי,  

הדורש התקשרויות רבות וליווי משפטי בארץ ובחו"ל; איתור חברי הוועד המנהל ואיוש וועדי המנהלים  
המקומיים, איתור המשרדים וההצטיידות הראשונית; אירועי חנוכת הארגון והפעילות הראשונה;  

אירועי הגברת המודעות לקק"ל במדינות אלה ובנייה וחיזוק המותג הקק"לי באזורים אלו, כולל  
קמפיינים ייעודיים להגברת גיוס התרומות. ציין כי ניתנה אפשרות לבחון מחדש את התקציב. התב"ר  
שאושר לנו בתחילה היה 2.8 מלש"ח ונאלצנו להתאים את עצמנו לסכום הזה. בהמלצת אנשי המקצוע  

מבקשים לחזור לתקציב הראשוני על מנת לפתוח את הלשכות ביעילות ובשל הוצאות בלתי צפויות כגון  
הוצאת ויזת עבודה לשליח.  

  
עו"ד שושי טרגין ציינה כי יש לפרק חברות ישנות שהוקמו ברוסיה ואוקראינ ה.  

 
מאוריסיו בלטר שאל כיצד  נבטיח שהלשכות לא ילכו לדרך עצמאית.   

עו"ד שושי טרגין השיבה כי הנציג של קק"ל במקום יוחתם  על מסמך מסודר וכן יהיה רישום של סימני  
המסחר על קק"ל ישראל. מעלה את הדוגמה של רישום

 

   

 

  

   

 3 עמוד
 

   .Jewish National Fund
 

רוני ויניקוב ציין כי יש לפעול לסיום ההוצאות המשפטיות, לכן נבקש אישור לתקציב. לשאלת ארנן  
 פלמן האם יהיו שליחים? השיב רוני ויניקוב כי יהיו רק ברוסיה.

 
 ן.  ארנן פלמן ציין כי נושא השליחים ידון ביום העיו

 
עו"ד מיכל סיבל דראל ביקשה תכנית עסקית מעודכנת עם פירוט של התקציב. שאלה מדוע נדרשת  

 תוספת תקציב להונגריה. רוני ויניקוב השיב כי בשל הגידול בהוצאות המשפטיות. 
 

עו"ד שושי טרגין הוסיפה כי אם רוצים לפתוח חשבון בנק, צריך מורשי חתימה ואז נצטרך להוצאה  
 נוספת. 

 
 ארנן פלמן ציין כי חשוב להבין שלא בטוח שתוספת התקציב הנדונה תאושר.  

 
 

 הישיבה ננעלה.  
  
 

  

   
  

       

 

 כותב/ת הפרוטוקול: מוריה גילברט
 

   

       

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 




